
Zápisnica č. 23/2007 

z mimoriadneho rokovania vedenia STU dňa 5. 12. 2007 v Bratislave 
 

Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kaluţný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Helena Ţideková, Pavel Timár, Miroslav 

Babinský, Eva Troščáková 

 

Neprítomní:  Milan Ţalman 

 

 

Program: 

 Kontrola plnenia úloh 

1. Plán činnosti ICV STU (pror. Kaluţný, Ing. Babinský) 

2. Nakladateľstvo STU (pror. Petráš, Ing. Troščáková) 

3. Investičné priority STU (pror. Finka) 

4. Rozličné 

 

Predložené materiály: 

1) Plán činnosti ICV STU s časovou a finančnou konkretizáciou (pror. Kaluţný, Ing. 

Babinský) 

2) Projektový zámer „Multimediálne centrum STU“ (pror. Janíček) 

3) Zásady edičnej činnosti na STU v Bratislave (pror. Petráš) 

 

 

K bodu 1 Plán činnosti ICV STU (pror. Kalužný, Ing. Babinský) 
  

Pror. Kalužný: Riaditeľ ICV Ing. Babinský doplnil materiál o časovú a finančnú 

konkretizáciu predloţeného plánu činnosti. 

Ing. Babinský: V pláne činnosti navrhuje rôzne alternatívy ďalšieho fungovania ICV. 

Zlepšenie ekonomických ukazovateľov sa dá dosiahnuť zníţením počtu 

zamestnancov a/alebo zníţením ich úväzkov. 

Rektor Báleš: Zamestnanci ICV si musia na seba zarobiť, SDV funguje prakticky iba pre 

FEI STU, vylúčil alternatívu zrušenia ICV. 

Pror. Janíček: Navrhol tento bod stiahnuť z dnešného rokovania a ponúkol pomoc 

riaditeľovi ICV pri vypracovaní podnikateľského zámeru pre ICV. 

Pror. Petráš: Zdá sa, ţe ICV nevie kam ďalej a sú tu obrovské moţnosti. Podporuje názor 

prorektora Janíčka. Je za udrţanie ICV ale s novou filozofiou. 

Rektor Báleš: Prijal návrh prorektora Janíčka, ešte sa k problému ďalšieho fungovania 

ICV vrátime. Odporučil Ing. Babinskému zváţiť jeho zotrvanie na pozícii 

riaditeľa ICV STU. 

 

 

K bodu 2 Nakladateľstvo STU (pror. Petráš, Ing. Troščáková) 
  

Pror. Petráš: Z Vydavateľstva sa stane Nakladateľstvo STU ako relatívne samostatná 

súčasť STU, ktorá bude nielen vyrábať tlačoviny, ale bude sa starať aj o ich 

distribúciu. Zriadi sa predajňa na STU a potom postupne na celom území SR. 

K tomu sú potrebné prvotné investície do tlačiarenskej techniky. Sú veľké 

rozdiely v edičných plánoch jednotlivých fakúlt STU. Následne podrobne 
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informovala o činnosti vedúca Vydavateľstva STU Ing. Troščáková. 

Pror. Janíček: Uviedol svoje nie najlepšie skúsenosti s vydavateľstvom STU a má obavy, 

aby tento projekt neskončil podobne ako ICV STU. Hlavný problém vidí 

okrem modernej techniky v ľuďoch, ktorí tam pracujú. 

Pror. Finka: Principiálne súhlasí s názorom, ţe Nakladateľstvo STU bude treba vybaviť 

nielen strojovo ale prebudovať aj personálne. Navrhol zamyslieť sa nad 

nejakou formou join venture. Základ fungovania musí byť na podnikateľskej 

báze. 

Vedúci úradu 

rektora  Timár: 

Uviedol informácie o fungovaní a výsledkoch práce nakladateľstva VUTIUM 

pôsobiacom na VUT Brno, ktoré získal počas sluţobnej cesty na VUT. 

Rektor Báleš: Opýtal sa, aká je predstava o systéme predaja a ako bude robený marketing. 

Poţiadal v predloţenom materiále oddeliť od seba investície od beţných 

výdavkov. STU je ochotná a v súčasnosti aj schopná investovať do kvalitného 

strojového vybavenia, ale musíme mať záruky, ţe potom to bude fungovať 

dobre vrátane ekonomiky. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/23/2007 

Vedenie STU prerokovalo materiál „Zásady edičnej činnosti na STU“ a berie ho na vedomie.  

 

Úloha V-STU č. 1/23/2007 

Rektor STU ukladá dopracovať materiál v zmysle rozdelenia potrebných nákladov na 

investičné a beţné prevádzkové náklady. Súčasne poţaduje doplniť aj priestorové poţiadavky 

a definovať etapy vytvorenia Nakladateľstva STU. 

Z: Pror. Petráš, Ing. Troščáková 

T: 10. 01. 2008 

 

 

K bodu 3 Investičné priority STU (pror. Finka) 
  

Pror. Finka: Predloţil prehľadnú tabuľku so zapracovanými pripomienkami z výjazdného 

rokovania vedenia STU vo Veľkom Krtíši v dňoch 29.-30.10.2007.  

Rektor Báleš: Jedná sa o zmysluplné pouţitie/investovanie finančných prostriedkov, ktoré 

STU získala z predaja nehnuteľností a v budúcnosti získa zo štrukturálnych 

fondov EÚ. Vedenie STU sa v diskusii venovalo kaţdej poloţke týkajúcej sa 

riešenia súčasného stavu univerzity a investícií do vedeckých parkov, 

technologických a inovačných centier a pod. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/23/2007 

Vedenie STU prerokovalo podrobne materiál „Investičné priority STU“ a ukladá prorektorovi 

Finkovi zapracovať všetky prednesené pripomienky a návrhy. 

 

 

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 

 

 

 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


